
maandag 2 maart 2015

Informatie ruimte rondvraag.
Wethouder van Eersel.
1 bestemmingsplan wijziging Roermondseweg raad 9-7-2014 tbv vestiging publiekstrekker.
- welke afspraak was er met de grondeigenaar gemaakt?
- Welke eigenaar was het de huidige of de vorige?
- Waaruit blijkt dat er een afspraak lag?
- Hoe hoog sou de planschadeclaim zijn?
- Wanneer is dit gebeurd? Welke wethouder was toen verantwoordelijk portefeuillehouder?
- Zijn er nog gevallen bekend waar soortgelijke afspraken zijn gemaakt? 
- Hoe kan het dat er afspraken zijn gemaakt voordat er een overeenkomst was gesloten?

Wethouder Litjens.
1 straatnaambordjes. Op diverse plaatsen zijn er nog straatnaambordjes die niet of nauwelijks te 
lezen zijn.
- wanneer gaat u die bordjes vervangen ( maaspoort, Maasgouwstraat, Kromstraat, op Keent 

en Moesel op diverse plaatsen)?
- Hoeveel budget is er nog over? 
2 containers Hegstraat?
- wanneer komt er een oplossing voor het afval probleem?
3 trottoirs
- met enige regelmaat ontvang ik klachten over de route van de Nedermazepad naar de stad. 

Er is een brief geschreven over dit probleem. Mensen met een rollator moeten uitwijken naar 
de rijbaan. Er zijn meerdere plaatsen in Weert waar de situatie van de trottoirs erg slecht is. 
Wat gaat u aan dit probleem doen?

- Heeft u al een inventarisatie laten uitvoeren van de plaatsen die moeten worden aangepakt?
- Graag een tijdschema van de uitvoering van herstel trottoirs.
4 in januari heeft u een brief ontvangen van de familie Lamerikx. Louis Regoutstraat. In deze 
brief staan nogal een aantal kritische opmerking over de herinrichting van de spoorzone. Er zijn 
al eerder brieven geschreven over deze herinrichting. In hoeverre is er gekeken of de gemaakte 
opmerkingen over de ergernissen daadwerkelijk kunnen worden verholpen?
- heeft u al een reactie op deze brief gegeven? Zo ja graag een kopie van de reactie zo nee 
wanneer komt er een reactie?
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